
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Miljøministeren

Dato: 1. marts 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 122
Det fremgår bl.a. af ministerens svar på ULØ alm. del -spørgsmål 65, at: ”Jeg
ser generelt meget positivt på udviklingen af de små ø-samfund. At udviklin-
gen på Tunø skal ske inden for rammerne af fredningen, har jeg som minister
ingen indflydelse på.” Hvad mener ministeren med, at ministeren ikke har no-
gen indflydelse, og har ministeren ikke via ændret lovgivning eller ministerbe-
føjelser indflydelse på udviklingen på Tunø?
Spørgsmålet stilles med henblik på et evt. samråd.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Hjermind Dencker (DF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 4. april 2012.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Dencker@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt
formand
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